
Protokół Nr VIII/XXIII/2020 

z obrad XXIII Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 9 listopada 2020r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Sołtysi wsi: Danuta Pawłucka, Michał Jamrozy, Mieczysław Dunik, Jerzy 

Opala.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXII sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     6. Podjęcie uchwał: 

       - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

- w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stubno, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości  

z Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa, 

- w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Stubno na 

rok szkolny 2020/2021, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na okres 

dłuższy niż 3 lata i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu, 



- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2021. 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie gminy Stubno, 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie gminy Stubno, 

- w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Stubno  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok,  

- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Barycz, 

-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Gaje, 

- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Hruszowice, 

- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kalników, 

- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Nakło, 

-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Starzawa, 

-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Stubienko, 

-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Stubno. 

 

7. Informacja o cenie żyta do podatku rolnego i cenie drewna do podatku 

leśnego na rok  2021. 

      8. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych za 2019 rok. 

      9. Informacja o realizacji zadań oświatowych. 

     10. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

     11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXIII Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

Ad. 2 



Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 

 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXIII Sesji.  

Pan Wójt zwrócił się z prośbą o włączenie do porządku obrad jeszcze jednej 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju Gminy Stubno na lata 2014-2020. Radni uwag nie mieli. Porządek 

obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Protokół z obrad XXII  sesji został wyłożony przed sesją do wglądu radnych  

i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołu radni nie zgłosili. Protokół 

w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Odczytała jakie zmiany w dochodach  

i wydatkach  wprowadzamy w budżecie gminy. Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Projekt uchwały został 

przygotowany w związku ze zmianą ustawy, która zobowiązuje Rady Gminy do 

przyjęcia nowego regulaminu do końca 2020 roku. Projekt został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisję Rolnictwa. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości  

z Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa. Projekt uchwały przedstawił Pan 

Wójt. Nieruchomości wymienione w projekcie uchwały wchodzą w skład 

zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  

w Rzeszowie. Na działkach tych znajduje się zabytkowy park podworski 

wpisany do rejestru zabytków. Gmina podejmowała już starania o nabycie parku 

w Kalnikowie. Działania były poparte wnioskiem Sołtysa wsi, Rady Sołeckiej  

w Kalnikowie oraz Stowarzyszenia „Moja Mała Ojczyzna” w Kalnikowie. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Stubno na rok 

szkolny 2020/2021. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Ta uchwała 

potrzebna jest w przypadku dowozu dziecka niepełnosprawnego do szkoły przez 

rodzica. Na razie takich przypadków nie mamy.  

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na okres dłuższy 

niż 3 lata i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Lokal użytkowy zlokalizowany jest  

w budynku Urzędu Gminy i jest użytkowany jako apteka ogólnodostępna od 

1996 roku. W celu zawarcia umowy na okres dłuższy niż 3 lata oraz odstąpienie 

od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, niezbędne jest podjęcie 

niniejszej uchwały. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2021. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Sekretarz. Uchwała podejmowana przez radę Gminy corocznie ma przyczynić 

się do ograniczenia spożycia napojów alkoholowych, zmiany struktury ich 

spożycia, działania na rzecz trzeźwości i przeciwdziałania powstawaniu 

następstw spożycia alkoholu oraz przemocy w rodzinie.   

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

gminy Stubno. Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Uchwała była 

przedmiotem dyskusji na Komisjach Budżetu i Rolnictwa. Przejęliśmy tutaj 

maksymalne stawki wynikające z Rozporządzenia Ministra Finansów. Jedynym 

punktem gdzie stawki nie są maksymalne to od powierzchni użytkowej 



pozostałych budynków lub ich części. Mamy również obowiązującą uchwałę 

zwalniającą od płacenia podatku za budynki mieszkalne. Jeżeli cena za odpady 

komunalne w przyszłym roku będzie kształtować się na poziomie tego roku Pan 

Wójt będzie wnioskował o zmianę tej uchwały i ustalenie podatku od budynków 

mieszkalnych lub ich części na poziomie 0,20zł za 1 m2 . Maksymalna stawka 

tego podatku zgodnie z Rozporządzeniem to 0,85zł za 1 m2 . 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie gminy Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pan Wójt. Proponujemy 

maksymalne stawki podane w Rozporządzeniu Ministra Finansów skutkujące 

zwyżką w stosunku do roku bieżącego o 3,9%. Przyczepy rolnicze są zwolnione. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Stubno  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok. Projekt uchwały przedstawiła 

Pani Sekretarz. Uchwała podejmowana przez radę Gminy corocznie. Określa 

cele i zasady współpracy, priorytetowe zadania oraz sposoby finansowania. 

Wysokość środków planowanych na realizację zadań w 2021 roku wynosi 

77000zł. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Barycz. Projekt uchwały przedstawiła 

Pani Sekretarz. Wszystkie Statuty sołectw były konsultowane na zebraniach 

wiejskich. Główne zmiany jakie wprowadzamy to wybory bezpośrednie sołtysa 

i rady sołeckiej począwszy od następnej kadencji. Nastąpiły też zmiany w ilości 

członków rad sołeckich.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Gaje. Projekt uchwały przedstawiła 

Pani Sekretarz. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Hruszowice. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kalników. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Nakło. Projekt uchwały przedstawiła 

Pani Sekretarz. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Starzawa. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Stubienko. Projekt uchwały 

przedstawiła Pani Sekretarz. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Stubno. Projekt uchwały przedstawiła 

Pani Sekretarz. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Zrównoważonego Rozwoju 

Gminy Stubno na lata 2014-2020. Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt.  

Do Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stubno na lata 2014 – 2020 

wprowadzamy dwa zadania „budowa kanalizacji i wodociągu w miejscowości 

Starzawa” oraz „budowa kanalizacji i wodociągu w miejscowości Chałupki 

Dusowskie”. W naszej strategii tych zadań nie mamy wpisanych.  

 Do wszystkich zadań, które będziemy chcieli realizować w przyszłości 

potrzebna jest strategia. W przypadku ubiegania się o jakiekolwiek środki  

z zewnątrz musimy mieć sprecyzowane zadania w strategii. Robimy rozeznanie 

kto może nam taką strategię opracować. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



Ad. 7 Informacja o cenie żyta do podatku rolnego i cenie drewna do podatku 

leśnego na rok  2021. Po podjętych decyzjach na Komisji Rolnictwa o tym, że 

nie obniżamy ceny żyta ogłoszonej przez GUS nie podejmujemy uchwały  

w sprawie podatku rolnego i podatku leśnego. 

 

Ad. 8 Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych za 2019 rok. 

Oświadczenia majątkowe pracowników Urzędu Gminy oraz radnych zostały 

złożone w ustawowych terminach. Instytucje dokonujące analizy oświadczeń 

majątkowych nie stwierdziły nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach 

przez pracowników urzędu. W oświadczeniach majątkowych Wójta, 

Przewodniczącego Rady oraz dwóch radnych były drobne nieprawidłowości. 

Oświadczenia w tej sprawie zostały wysłane do instytucji kontrolujących.   

 

Ad. 9 Informacja o realizacji zadań oświatowych. Informacja ta została złożona 

w Biurze Rady. Każdy radny i osoby zainteresowane mogą się z tą informacją 

zapoznać.  

 

 

Ad. 10 Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

Pan radny Grzegorz Hasiuk zapytał w jaki sposób będzie rozpowszechniona 

wśród mieszkańców uchwała w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku w gminie. Pan Wójt wyjaśnił, że uchwała jest prawem miejscowym  

a więc musi być opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podkarpackiego. Po 14 dniach od publikacji zostanie umieszczona na BIP naszej 

gminy oraz w zakładce ogłoszenia. Będziemy ją również rozpropagowywać 

przez sołtysów wsi. Sprawa punktu selektywnej zbiórki jest już znana 

społeczeństwu. Taki punkt funkcjonuje już kilka lat.  

Radny Janusz Kalawski zapytał co z dofinansowaniem drogi w Kalnikowie  

w kierunku lasu przez Nadleśnictwo. Pan Wójt odpowiedział, że pismo zostało 



wysłane do Nadleśnictwa. W odpowiedzi uzyskaliśmy informację, że w związku 

z trudną sytuacją finansową nie będą partycypować w kosztach poprawy tej 

drogi. Ze strony gminy wykonaliśmy pewne prace przygotowawcze do remontu 

tej drogi. Wykopaliśmy rów wzdłuż drogi, wykonaliśmy przepust. Koszt 

remontu tej drogi to kwota 105 000zł. 

Pan Wójt podziękował sołtysom za przygotowanie cmentarzy przed 1 listopada.  

Zbliża się 11 listopada. Złożymy symboliczne kwiaty pod pomnikiem. 

Wywieśmy flagi dla uczczenia tej rocznicy.   

Pan Wójt poinformował, że do 15 listopada przekażemy zgodnie z przepisami 

projekt budżetu do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Chcemy przyjąć budżet na 

2021 rok jeszcze w tym roku, tak aby od stycznia można było już go realizować. 

Radny Jarosław Zapłaciński zaapelował aby uporządkować sprawę usytuowania 

nagrobków na cmentarzu w Kalnikowie. Każdy chowa gdzie mu pasuje. 

Pan Wójt wystąpił do Konserwatora Zabytków o zmniejszenie części 

zabytkowej cmentarza. Na terenie zabytkowym nie będzie żadnych pochówków 

bez zgody Konserwatora Zabytków. Staramy się też o zgodę na wycinkę drzew. 

Jednak to będzie duży koszt, gdyż musi to wykonać specjalistyczna firma. 

Prośba do sołtysów o pilnowanie wyznaczania miejsc na pochówki.  

Prośba radnego Władysław Styczyńskiego o uwzględnienie w budżecie gminy 

na 2021 rok podwyżkę diet dla sołtysów wsi. Wykonują oni ogromną pracę na 

rzecz lokalnych społeczności i trzeba w jakiś sposób to docenić. 

Prośba również o zabezpieczenie środków na remont dróg gruntowych  

i polnych.  

Pan Wójt wyjaśnił, że postaramy się poprawić te drogi. Jak one wyglądały przed 

wywózką buraków i kukurydzy to pamiętamy. Poczekajmy do wiosny. 

Zastanówmy się także ile osób korzysta z tych dróg. Jest to kilku rolników. 

Jakim sprzętem jeżdżą. 

Pan radny Marek Hajduk zasygnalizował problem z Internetem. Dzisiaj w dobie 

pandemii dzieci ucząc się zdalnie mają duże problemy z łącznością, szczególnie 



kiedy jest kilkoro dzieci w domu. Mamy za gminą dużą skrzynię. Może jako 

gmina przystąpilibyśmy do jakiegoś projektu, aby ten Internet rozpowszechniać 

i usprawniać. Jaka jest potrzeba Internetu wszyscy wiemy. Spróbujmy 

rozmawiać z operatorami z naszej gminy. Mamy również problem z telefonami.     

Pan radny Józef Zwierkowski przypomniał, że znamy właścicieli dróg, które 

przylegają do drogi do Chałupek Dusowskich. Może trzeba z nimi rozmawiać  

o ewentualnej partycypacji w kosztach utrzymania tej drogi. Poruszył również 

sprawę rowu biegnącego z miejscowości Leszno. Trzeba poprawiać jego 

drożność, bo w przypadku większej ilości opadów woda pozalewa pola. 

Ad. 11 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1150. 

 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk                                      Przewodniczący Rady Gminy 

                                           Tomasz Serafin 

 

 

 


